
 
 
 
 
17 augustus 2020 
 
 
Betreft: bezuiniging 2020 sociaal domein KluppluZ  
 
 
 
Geacht college,  
 
Recent heeft de VVD een serie vragen gesteld over de taakstellende bezuiniging voor 2020 
binnen het sociaal domein.  
 
Naar aanleiding van onze vragen heeft het college mede geantwoord dat in 2020 bij 
KluppluZ (specialistische opvang en begeleiding voor jongeren) een bedrag van 175.000 euro 
op een initieel budget van 525.000 euro bespaard zou worden.  
 
De VVD vond en vindt het opmerkelijk dat er een bezuiniging van 33% kan worden 
doorvoeren bij KluppluZ zonder dat dit volgens het college invloed heeft in de kwaliteit en 
dienstverlening richting deze groep jongeren. 
 
Daarom heeft de VVD met KluppluZ contact gezocht om vanuit deze organisatie zelf te horen 
wat het effect is van de door het college doorgevoerde bezuiniging van op jaarbasis 175.000 
euro bij KluppluZ. 
 
Naar aanleiding van ons contact met KluppluZ heeft de VVD de volgende vragen aan het 
college. 
 
Klopt het dat het college besloten heeft om per 1 oktober 2020 te stoppen met de inzet van 
KluppluZ voor specialistische opvang en begeleiding voor jongeren in onze gemeente? 
 
Wij hebben begrepen dat het college wel een officieel verzoek richting Stichting GOO heeft 
gedaan om een aanbieding te maken voor specialistische opvang voor jongeren per 1 
oktober 2020, maar dit verzoek niet heeft gedaan bij de huidige zorgaanbieder.  
 
Is hier een speciale reden voor? 
 
 
 
 



 
 
 
In antwoord op vragen suggereerde het college voor 2020 175.000 euro te besparen bij 
KluppluZ. Nu duidelijk wordt voor de VVD dat het college de relatie met KluppluZ per 1 
oktober 2020 stopzet, vragen wij ons af in welke vorm/bedrag en bij welke organisatie u 
voor 2020 de beloofde besparing van 175.000 euro aan de raad realiseert. 
 
Graag horen wij van u of en welk bedrag u in 2020 denkt te bezuinigen?  
 
Naar wij vernomen hebben, is het college voornemens om de activiteiten van KluppluZ per 1 
oktober 2020 door Stichting GOO over te laten nemen. Gezien de hoogte van de bezuiniging 
wil de VVD een goed beeld krijgen of de kwaliteit en hoeveelheid specialistische opvang en 
begeleiding voor jongeren na 1 oktober wel dan niet verandert en wat het afscheid van 
KluppluZ voor de jongeren en ouders betekent. 
 
De VVD ontvangt graag een overzicht (kwalitatief/kwantitatief) waarin het college duidelijk 
maakt wat KluppluZ jaarlijks aan diensten leverde en welke diensten er nu door stichting 
GOO geleverd gaat worden met betrekking tot specialistische opvang voor jongeren in onze 
gemeente. 
 
Een stabiele omgeving is voor kinderopvang per definitie een belangrijke voorwaarde. Voor 
deze groep jongeren speelt dit aspect nog sterker.  
 
Heeft het college de ouders reeds over de veranderingen per 1 oktober 2020 geïnformeerd? 
 
De gemeente Boekel en Laarbeek maken ook gebruik van de diensten van Kluppluz.  
 
In hoeverre zijn deze gemeenten reeds door het college op de hoogte gesteld van uw besluit 
om per 1 oktober 2020 te stoppen met de diensten van KluppluZ? 
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
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Fractievoorzitter VVD Gemert Bakel 


